

Närvarande: Elisabeth Andreasson, Lena Liedberg, Per Tollemark, Jan Ljungholm, Gisela Vahanen ,
Margareta Svahn

Plats: GHP, Säve

Mötet var förberedande till höstmötet.

1. Mötets öppnande

Elisabeth öppnade mötet.

2. Val av sekreterare

Per valdes till sekreterare.

3. Val av justerare

Jan valdes till justerare.

4. Föregående mötesprotokoll

- Ingen genomgång av föregående mötesprotokoll pga tidsbrist

5. SIF

- Inget pga tidsbrist

6. Ekonomi

- Inget pga tidsbrist

7. Utbildning

- Inget pga tidsbrist

8. Anläggning

- Inget pga tidsbrist

9. Ungdom

- Inget pga tidsbrist

10. Tävling

- Två frågor diskuterades
 - A) SIF:s arbetsgrupp gällande privat- och föreningsarrangerade tävlingar.
Per kommer att delta i en arbetsgrupp som har bildats med anledning av Vesturs motion till SIF:s årsmöte 2019.
Jan läser upp motionen.
Elisabeth påtalar att SIF:s hanterande av privat- och föreningsarrangerade tävlingar ska vara som i resten av idrottssverige. Per ska undersöka vad Riksidrottsförbundet (RF) anser om detta. Per ska även kolla att arbetsgruppen har bildats på uppdrag av SIF:s styrelse. I detta ska även genomförd jävsutredning studeras.

B) Tävlingar som är planerade av Vestur 2020.

Per kollar med Peter Stålhammar om Vesturs ansökan om Nivå 1 tävling är mottagen.

Svar från Peter: ” Kan tillägga att ansökan om nivå1 hamnat rätt”

VSM är planerat vecka 20 (15 – 17 maj) eller 22 (29 – 31 maj). Banan är bokad båda dessa helger. Louise Löfgren (som har anslutit till mötet) vill att VSM hålls så sent som möjligt.

- GK-kval 27 juni
- Sportkval 3 maj

11. Hemsida, kommunikation, info

- Inget pga tidsbrist

12. Övriga frågor

- Inget pga tidsbrist

13. Nästa möte

Inte bestämt

Mötessekreterare: Per Tollemark

Justeras (digital justering via digitalt media är tillräckligt)

Mötesordförande: Elisabeth Andreasson, godkänt 2019-11-05 via mail

Mötesjusterare: Jan Ljungholm, godkänt 2019-11-13 via mail